
PROTOKÓŁ NR 54/10

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 14 października 2010 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Ewa Pędziwiatr,

4. Genowefa Pohoska,

5. Zofia Ujma,

6. Tadeusz Cwynar,

7. Andrzej Machnica,

8. Henryk Płoński.

Zaproszone osoby:

9. Perłowska Anna.

Porządek obrad:

1. Plan Wieloletniego Zagospodarowania Zasobami Gminnymi.

2. Sprawy różne.

Ad. 1 Na posiedzenie KGK przybyła Dyrektor ZEZK-u Pani Perłowska. Omówiła szczegółowo projekt 

Uchwały  w  sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy  Miejskiej 

Kowary na lata 2011-2015.

Radna P. Pohoska pytała o pkt 1 Rozdziału VII (str. 12) tj. czy realizowane jest przez Urząd postanowienie 

mówiące o tym, że część wpływów (30%) z tytułu sprzedaży lokali,  wynajmu powierzchni budynków pod 

reklamy, banery przekazywane będzie do ZEZK-u. Niestety, ZEZK nie ma wpływów z tego tytułu.

Ważnym  argumentem  podczas  dyskusji  nad  projektem  Uchwały  był  temat  przyłączenia  do  istniejącej 

kanalizacji poszczególnych mieszkań będących własnością gminy.

Ad. 2 W sprawach różnych Przewodniczący P. Kołodziej omówił skargę złożoną przez mieszkankę ul. 

Wiejskiej  na radnych  Ujmę i  Kołodzieja.  Ponieważ  skarga  adresowana była  do Przewodniczącego RM – 

Przewodniczący zapoznał się z wyjaśnieniami radnych i odpisze zainteresowanej na skargę.

Odnośnie  poruszonego  tematu  rozbioru  komórek  przy  ul.  Pocztowej,  Dyrektor  ZEZK-u  powiedziała,  że 

zgodnie z projektem znanym mieszkańcom będzie robione wszystko tak, jak w projekcie.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej wnioskuje do Komisji Budżetowej, aby wzięła pod uwagę źródło 

środków na przyłącza do kanalizacji mieszkań będących własnością Gminy.
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2. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  pozytywnie  zaopiniowała  wieloletni  program  gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy (4 głosy za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się).

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący 

Zofia Ujma                                                                                             Komisji Gospodarki Komunalnej
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